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پرســـپولیس روز گذشته عازم قطر شد تا خود را برای فینال 

لیگ قهرمانان آسیا آماده کند. زمانی که سرخ ها در پرواز قطر 

حضور داشتند، 2 تیم راه یافته به مرحله نیمه نهایی از منطقه 

شرق آسیا به مصاف یکدیگر رفتند تا رقیب سرخ ها در دیدار 

فینال مشخص شود و درنهایت هم همان تیمی به عنوان رقیب 

پرسپولیس به فینال رسید که قابل پیش بینی بود و اولسان 

کـــره در پایان 120 دقیقه بازی و زمان های اضافه، با پنالتی 

دقیقه 119 توانست بازی یک بر صفر باخته را با پیروزی 2 بر 

یک عوض کند و با غلبه بر ویسل کوبه ژاپن راهی دیدار نهایی 

شود. برای بررسی شرایط پرسپولیس و حریف کره ای اش با 

جلال چراغپور تماس گرفتیم و به بررسی نقاط ضعف و قوت 

دو تیم پرداختیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با این کارشناس 

فوتبال را از نظر می گذرانید.

 اولســـان به فینال لیگ قهرمانان رســـید و البته سرخ ها با 

2 هفته استراحت اجباری دیروز عازم قطر شدند. 

این مواردی که شما گفتید یک سری داده های معمولی است که 

اگر بخواهیم آن را بررســـی کنیم حرف های بسیار زیادی مطرح 

می شود که در آن می توان به بازی سنگین تیم کره ای اشاره کرد 

و همچنین این موضوع هم حائز اهمیت است که آنها یک دیدار 

120 دقیقه ای و سنگین را در برابر یک تیم ژاپنی انجام داده اند و 

پرسپولیس 2 هفته استراحت کرده و تنها یک دیدار داخلی برگزار 

کرده است. اینها شاید قابل بررسی باشد اما برای فلسفه فوتبال 

تعیین کننده نیست. 

از منظر فوتبالی به این تقابل نگاه کنید و به مواردی اشـــاره 

کنید که می تواند تعیین کننده باشد. 

اگر بخواهیم فوتبالی تر به این بازی بپردازیم باید گفت که یک تیم 

از غرب آسیا با خصوصیات فوتبال ناب ایرانی به فینال رسیده است. 

شما ببینید این تیم نزدیک ترین تیم ایرانی است که اکثر خصوصیات 

فوتبال ایرانی را دارد. دلیل این موضوع هم این است که تنها بازیکن 

خارجی در ترکیب شاید بشار رسن باشد که او هم به واسطه حضور 

طولانی مدت در ایران، خصوصیات بازیکنان ایرانی را به خود گرفته 

اســـت. کادرفنی این تیم هم تماما ایرانی هستند و همین مسائل 

باعث شده که آنها ذات فوتبال ایران را به خود بگیرند. اما حالا چرا 

تا این حد روی فوتبال ایرانی تاکید می کنم دلیلش این اســـت که 

در آســـیا هیچ کشوری را پیدا نمی کنید که خصوصیات فیزیکی، 

قد، چابکی، تسلط بر توپ، دریبلینگ و از مقابل برداشتن بازیکن 

حریف را داشته باشد و تنها بازیکنان ایرانی هستند که این مهارت ها 

را ذاتی در فوتبال شان دارند. اما در آن سو یک تیم از کره جنوبی به 

فینال آمده که هیچ نام و نشانی از فوتبال کره ندارد و فوتبال کره نیز 

فوتبالی است از مکتب آلمان و هلند که گاس هیدینگ بنیانگذار آن 

در کره جنوبی بود و البته با تفکر و کارشناسی این سبک برای فوتبال 

کره جنوبی انتخاب شد. در فوتبال این کشور همیشه شگفتی های 

زیادی دیده می شود. به طور مثال آنها آلمان را شکست می دهند 

و چهارم جام جهانی می شـــوند اما از طرفی هم می آیند و 6 گل از 

ایـــران می خورند و بازی نهایی مقدماتی جام جهانی را به ما واگذار 

می کنند. اینکه می گوییم اولسان نشانی از فوتبال کره جنوبی ندارد 

دلیل نمی شود که تیم بدی باشد. آنها پول دار هستند و کانال بسیار 

خوبی با فوتبال جهان دارند و با بازیکنان و مربیان خوب دنیا مراوده 

دارند و این جزء نقاط قوت شان به حساب می آید. احساس من بر 

این است که این دیدار زیبا و معنی دار می شود. 

با این تفاســـیر شما شانس کدام تیم را برای قهرمانی بیشتر 

می دانید؟ 

اگر کادر پرسپولیس روی آنالیز این تیم وقت گذاشته باشند و این 

تیم را به خصوص در بازی آخر جزء به جزء مورد بررسی قرار داده باشند 

می توان به برتری پرســـپولیس امیدوار بود. البته وقتی می گویم 

جزء به جزء به این معنی نیســـت که تیم اولسان را در 3 خط آنالیز 

کنند، بلکه باید این تیم را به 4 بخش تقسیم کنند و تجزیه و تحلیل 

را آغاز کنند. منطقه اول که ناحیه دفاعی این تیم است، بخش دوم 

منطقه ای است که حمله در آن معماری می شود، بخش سوم جایی 

اســـت که حمله را اجرا می کند و بخش نهایی هم جایی است که 

کار شلیک را انجام می دهد. اگر آنالیز تیم اولسان هیوندای کره 

بدین شکل انجام شود نکات زیادی به دست مربیان پرسپولیس 

می آید. آنها در مرکز، منطقه اجرای حمله که همان بخش سوم بود 

از تکنولوژی خاصی استفاده می کنند که قطعا بعد از آنالیز دقیق 

می توانند این موضوع را متوجه شوند. 

کاش اشاره دقیق تری به این تکنولوژی داشتید و می گفتید 

که دقیقا چه اتفاقی در این بخش رخ می دهد. 

من به دلیل منافع پرســـپولیس حرفی نزدم چون قطعا در آستانه 

فینال کره ای ها هم رســـانه های ما را رصد می کنند و ممکن است 

گفتن این موضوع توسط من به یک نحوی به گوش آنها برسد و این 

به ضرر پرسپولیس تمام می شود. اما من کلیات موضوع را گفته ام و 

اگر مربیان پرسپولیس بتوانند این منطقه را مدیریت و کنترل کنند 

قطعا می توانند موفق شوند. چراکه نقطه قوت آنها نقطه ضعف تیم 

ماست و ما در منطقه 23 متری دروازه خودمان مشکلاتی را داریم 

که کره ای ها در این منطقه برنامه های خوبی دارند. 

این مشکل به خط هافبک پرسپولیس برمی گردد؟ 

دقیقا نکته همین جاست. این منطقه درست جایی است که وظیفه 

سیدجلال حسینی و کنعانی زادگان تمام شده و وظیفه کامیابی نیا و 

سرلک هنوز شروع نشده است و نوعی تعارف و بفرما در این قسمت 

از زمین میان مدافعان و هافبک ها شکل می گیرد. به این قسمت 

در ترجمه فارســـی حفره بین 2 خط گفته می شود. تیم اولسان 

در ایـــن منطقه از تکنولوژی DUALL MOVEMENT یا همان 

حرکات دوگانه بهره می برند و این کار را با تبحر بســـیار بالایی نیز 

انجام می دهند یعنی اگر پرسپولیسی ها یک را بگیرند دومی فعال 

می شـــود و بالعکس. من به شما قول می دهم که اگر این بخش 

 از تیم کره ای توســـط مربیان پرسپولیس غیرفعال شود، این تیم 

هیچ خطر دیگری ندارد. 

به نظر می رســـد این وظیفـــه، بـــار روی دوش هافبک های 

پرسپولیس را بیشتر می کند. 

بله و البته آنها باید کاملا بدانند که چه اتفاقی در آن بخش می افتد 

و چگونه باید با آن مقابله کنند. بهتر اســـت تیم آنالیز پرسپولیس 

و مربیان فیلمـــی از این بخش از حرکات تیم کره ای تهیه کرده و 

به صورت هایلایت و کشیدن دایره دور بازیکنانی که در این بخش 

فعالیت می کنند، آن را برای کامیابی نیا و سرلک یا هر بازیکنی که 

قرار است در این پست به میدان برود به نمایش دربیاورند. این کار 

درست مثل آنالیز کشتی گیران است که می نشینند می بینند که 

حریف شان از چه فنونی استفاده می کند و از چه ناحیه ای آن را آغاز 

می کند. اگر هافبک های دفاعی پرسپولیس متوجه شوند که قرار 

است کدام بخش از تیم حریف گرفته شود، قطعا کمک زیادی به 

گرفتن نتیجه در این بازی می کنند. 

این تیم بســـیار در گلزنی خبره است و در عوض پرسپولیس 

هم تیمی اســـت که سخت گل می خورد. تقابل این 2 نقطه 

قوت را چطور می بینید؟ 

اگر پرسپولیس اجازه طراحی و اجرای آن را به بازیکنان کره ای بدهد 

قطعا این تیم در خط دفاع و از ســـمت حسینی با مشکل مواجه 

می شود و بخش مرکز دفاعی این تیم متمایل به چپ دچار اشکال 

خواهد شد اما درصورت بستن این منطقه از سوی پرسپولیسی ها، 

تیم کره ای به کبریت بی خطر تبدیل می شود. 

اینکه پرسپولیس 2 هفته بازی نکرده برایش حسن به حساب 

می آید یا عیب؟ 

قطعا این بازی نکردن ها یک ســـری محاسن و یک سری معایب 

 دارد. اما به نظر من محاسن آن بیشتر است. شما ببینید ذوب آهن 

هیچ کمکی برای شبیه ســـازی تیم های شرق آسیا به پرسپولیس 

نمی کرد چون سبک بازی اش چیز دیگری است و فلسفه فوتبالی اش 

فرق می کند. ضمن اینکه ریسک 1/5 بازیکن مصدوم در هر بازی را 

نیز از سر خود کم کرد چراکه در هر بازی بین یک تا 3 بازیکن احتمال 

مصدومیت دارند. از آن طرف هم تمام نفراتش را سالم و البته با تمرکز 

بالا برای بازی فینال در اختیار دارد. ضمن اینکه مربیان پرسپولیس 

نشان دادند که حواس شان جمع است و یک بازی رسمی و جدی را 

برگزار کردند و حتی در کنار زمین هدایت تیم ها را به صورت جداگانه 

در اختیار گرفتند تا تیم اصلی و ذخیره شان محکی جدی بخورند. 

و به عنوان سوال آخر اگر شما قرار بود بین عبدی و رمضانی 

یکی را به زمین بازی بفرستید از کدام شان استفاده می کردید؟ 

نظر شخصی من عبدی است. چون احساس من بر این است که 

رمضانی چابکی لازم را ندارد و اگر برای ســـر ساییدن هم به بازی 

گرفته شـــود خودش را از جریان بازی خارج می کند. ضمن اینکه 

در بین مدافعان ســـرزن اولسان او شانسی برای سر زدن ندارد و 

فقط روی کرنرها و ضربات ایستگاهی شاید بتواند سر بزند که در 

آن لحظات هم جلال حسینی حضور دارد و هم کنعانی زادگان که 

خیلی خوب می پرد. احساس من بر این است که عبدی با سرهای 

محکم و چارچوب شناسی اش بیشتر به کار پرسپولیس می آید. 
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کســـی فکـــرش را نمی کرد تیم صنعت نفـــت در فصلی که 

حاشیه های زیادی گریبانش را گرفته است صدرنشین لیگ 

برتر شـــود. آن هم در شـــرایطی که این تیم در تاریخ تاکنون 

هرگز صدرنشینی را به خود ندیده بود. این فصل اما سیروس 

پورموســـوی و شاگردانش کاری محال کرده و برای اولین بار 

تیم صنعت را صدرنشین لیگ برتر کردند. بدون شک باید 

پورموســـوی را اصلی ترین عامل این موقفیت دانست. مرد 

ســـیبیلوی ســـیاه پوش با وجود همه ناملایمتی هایی که از 

زمان پیوســـتنش به تیم صنعت نفت دید پا پس نکشـــید و 

حتی تیمی ســـاخت که بر خلاف جریـــان آب حرکت کرد و 

طعم شیرین صدرنشینی در لیگ برتر را چشید. صدرنشینی 

این تیم با وجود همه مشـــکلات وقتی زیبا تر و دلنشین تر 

می شـــود که بفهمیم هـــواداران این تیـــم آبادانی تا صبح 

در کوچـــه و خیابان های آبادان جشـــن گرفتند. مردمی که 

تنها دلخوشی شـــان همین تیم فوتبال است. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با پورموسوی را در ادامه می خوانید. 

چطور صنعت نفت در لیگ برتر صدرنشین شد؟ 

 لطف خدا، توانایی همکارانم در کادر فنی و پشـــتیبانی مدیریت 

باشگاه در کنار پشتکار بازیکنان باعث شد از روز اول خیلی خوب 

بازیکنان با ما همراه شوند. بازیکنان واقعا تلاش خوبی داشتند چراکه 

در شروع تمرینات که کار بدنی و تاکتیکی را با هم انجام دادیم کم 

نیاوردند. این نوع تمرین کردن خیلی سخت است ولی بازیکنان 

فشار تمرینات را تحمل کردند و باعث شدند حالا به چنین شرایطی 

برسیم. البته خیلی زود است بخواهیم در مورد صدرنشینی حرف 

بزنیم ولی اتحاد، همدلی، همبستگی و تلاش هفتگی بازیکنان 

قابل ستایش است. این نتیجه تلاش بازیکنان است با وجود بسته 

بودن پنجره، نبود پول و طلبی که داشتند. 

 گویا قبل از شروع فصل قرار بود برخی ها از تیم تان جدا شوند؟ 

بازیکنـــان من واقعا جای تقدیـــر دارند. قبل از بازی با تیم پیکان 

که گفتند پنجره نقل وانتقالات تیم ما بســـته است همکاران ما از 

تیم های دیگر به بازیکنان تیم من زنگ زدند و می خواســـتند آنها 

را به تیم خودشـــان ببرند ولی بازیکنانم صبوری کردند و پاداش 

زحمات و صبوری خود را گرفتند. آنها از خود معرفت نشان دادند و 

پای تیم صنعت نفت ایستادند و حالا موفقیت مان را از آنها می بینم. 

 

چطور موفق شـــدید این اتحاد و آرامش را به تیم تان منتقل 

کنید؟ 

همه به بالای سری خود نگاه می کنند. وقتی ما در کادر فنی آرامش 

داریم ناخودآگاه این آرامش را به تیم منتقل می کنیم. من در هر 

تیمی بودم یک اصل را رعایت کردم و آن وفاداری و اعتماد به هم بود. 

امسال آرامش را هم به این اصول اضافه کردم و یک مثلث اعتماد، 

وفاداری و آرامش ساختم که باعث شد بازیکنان بتوانند کار 

خودشان را به درستی انجام دهند. 

 بـــه خاطر جـــذب برخـــی بازیکنان 

به شدت مورد انتقاد قرار گرفتید ولی 

راه خود را رفته و به نتیجه رسدید. چه 

پاسخی برای منتقدان دارید؟ 

ما نفراتی را به خدمت گرفتیم که هم بومی 

هســـتند و هم قبلا با آنها کار کرده 

بودم. به لحاظ تاکتیکی و روحی 

و روانی نســـبت به هم شناخت 

داشتیم در این فرصت کمی که 

داشتم مجبور بودم از بازیکنانی 

اســـتفاده کنم که ازقبل از آنها 

شـــناخت داشـــتم. اگر قرار بود 

بازیکنی بـــه خدمت بگیرم که از 

او شناخت کمتری داشتم مجبور 

بودم وقتم را برای شناخت توانایی ها 

و خلق وخویش بگذارم. در نتیجه 

زمان از دســـت می رفـــت. من در 

لیست اولم فکر نمی کردم بتوانم 

این بازیکنان را در تیمم جمع کنم. 

وقتی دیدم چنین نفراتی جمع شدند خودبه خود تیم خوبی شدیم. 

چراکه اینها بارها در تیم های مختلف با هم کار کرده بودند. آنها از 

هم شناخت داشتند. وقتی من محمد طیبی، زبیدی و بیت سعید 

را به صنعت نفت آوردم به واســـطه اینها عبدالله ناصری و حسین 

ســـاکی هم به تیم برگشتند. این دو قراردادشان تمام شده بود و 

از تیم ما رفته بودند. واقعا از ته دل می گویم که خدا کمک کرد و 

در مقابل مشـــکلات دوام آوردیم. در این مدت خیلی در صفحات 

مجازی به من حمله کردند از خودم، تیم و نفراتم ایراد گرفتند. بسیار 

انتقاد کردند ولی ما یک هدفگذاری کردیم و بدون اینکه به چپ و 

راست مان نگاه کنیم، برای رسیدن به این هدف تلاش کردیم. 

در نتیجه فرصتی برای نگاه به حاشیه ها نداشتیم و راه خودمان 

را رفتیم و به نتیجه رسیدیم. 

 فکـــر می کردید در تیـــم پرطرفداری مثل 

صنعت نفت اینقدر آرامش داشته باشید؟ 

من در تیم های پرطرفدار زیادی کار کردم. 

استقلال خوزستان، فولاد و حالا صنعت نفت، 

پس از تجربیاتم در این تیم های پرطرفدار 

در شـــکل یارگیـــری، هدفگذاری و 

حرکت روبه جلو اســـتفاده کردم. 

همه هوش، حواس و انرژی خود 

را برای پیشرفت و حرکت روبه جلو 

گذاشتم. البته نباید حمایتی که 

در این مسیر از سوی مدیران شد 

را فراموش کنیم. واقعا اعتماد و 

همکاری کردند. هر چه خواستیم 

فراهم کردند برنامه های ما را دنبال کردند و اجازه دادند 

راه مان را برویم. 

 این صدرنشـــینی اتفاقی است یا برنامه ای برای 

آن داشتید؟ 

ما پنج بازی اول را هدفگذاری کرده و موفق شدیم. پس از آن وارد 

هدفگذاری برای پنج بازی دوم شدیم. خدا را شکر در اولین بازی 

پنج بازی دوم بردیم تا در چهار بازی آینده به لحاظ روانی با خیال 

راحت تر به کارمان ادامه دهیم. هر چند از نظر کاری فشاری از روی 

تیم ما برداشته نشده است و با وجود صدرنشینی توقعات بیشتر 

است و راه دشوارتر می شود. در نتیجه باید تلاش مان را بیشتر کنیم. 

 آیا به یک هفته صدرنشـــینی دل بستید یا می خواهید آن 

بالا بمانید؟ 

اصلا شکی در این نیست ما استارت کار را زدیم. نمی خواهم جو 

دهیم تا خدای ناکرده همکاران در تیم های دیگر گارد بگیرند ولی 

ما تیمی با توجه به بضاعت مـــان جمع کردیم و قدم های خوبی 

برداشـــتیم. این که مردم شهر به خاطر صدرنشینی خوشحالند 

مسئولیت ما را سخت تر می کند. باید تلاش کنیم، وقت بگذاریم 

و مسئولیت پذیری مان را بیشتر کنیم تا از این راه منحرف نشویم. 

خدا می داند که هدف اول و آخر ما این اســـت که مرد این شـــهر 

خوشحال شوند. من در این شهر زندگی می کنم و می دانم مردم 

با وجود همه سختی ها و مشکلاتی مثل کرونا، بیکاری و اقتصاد 

وقتی تیم صنعت نفت می برد از خوشحالی به خیابان ها ریخته و 

تا صبح جشن می گیرند. این مسئولیت ما را بیشتر می کند. باید 

تلاش مان مضاعف شود. حتی اگر اتفاقی به این جایگاه رسیدیم 

باید تلاش کنیم هفته به هفته کارمان بهتر شود. 

 حالا که می گویید با برنامه و هدف به این جایگاه رســـیدید 

امیدی به قهرمانی یا کسب سهمیه لیگ قهرمانان آسیا دارید؟ 

من این امیدواری را می دهم که همه توان مان را برای خوشحالی 

مردم می گذاریم. هفته به هفته تلاش مان را بیشتر می کنیم. سخت 

است که بخواهم در مورد جایگاه مان در انتهای فصل صحبت کنم 

ولی قول می دهم یک گام به عقب نگذاریم. تمام هدف ما این است 

که بازی به بازی پیشرفت کنیم. 

 ریسک استفاده از جوان ها را هم به جان خریدید. از این کار 

پشیمان نیستید؟ 

جوان هایی کنار تیم هستند که در ابتدای فصل به خاطرشان مورد 

انتقاد قرار گرفتم. در ابتدا به من می گفتند نمی شود در آبادان به 

جوان ها میدان داد. این تیم پرطرفدار است و مردم برای استفاده 

از جوان ها صبوری نمی کنند. خدا می داند که برعکس همه اینها 

شد. از همان هفته اول مردم از من می خواستند به جوان ها میدان 

دهم. ضمن اینکه بزرگ تر های تیم را نباید فراموش کنیم آنها بیشتر 

از من به این جوان ها انرژی می دهند و حمایت شان می کنند. در 

زمین بازی آنها را ساپورت می کنند و مورد حمایت بزرگ تر ها هستند. 

وقتی مردم می خواهند به جوان ها میدان دهم و بازیکنان باتجربه 

تیم حمایت شان می کنند به تیم خوبی تبدیل می شوند. ما میکس 

خوبی از جوان ها و باتجربه ها هستیم. آن اوایل می گفتند جوان به 

آبادان نبر اجازه نمی دهند به آنها بازی دهی ولی خوبی آبادان این 

است که مردمش فوتبال متوجه می شوند. آنها می گویند تیم ما 

فوتبال بازی کند هر اتفاقی می خواهد رخ دهد، هر چند اگر با برد 

باشد عالی می شود. اینها فوتبال با برنامه و زیبا می خواهند. ولی 

برخی مرا می ترساندند و می گفتند اذیتت می کنند. مردم فوتبالی 

آبادان از بازی تیم ما در هر شرایطی رضایت دارند. 

 قبـــول دارید پذیرفتن ســـرمربیگری صنعـــت نفت باهمه 

مشکلاتی که داشت ریسک بزرگی بود؟ 

باید ریسک را بپذیرم. ما واقعا باید نشان دهیم کجای کار هستیم. به 

همکارانم بر نخورد ولی ما آنقدر لابی و ساپورت نداریم که بخواهیم به 

جایی برویم که بهترین امکانات و شرایط را دارد. البته نمی خواهم به 

کسی بی احترامی کنم چون برخی مربیان هم به خاطر توانایی های 

خودشان مربی تیم های خوب می شوند ولی ما چون شهرستانی 

حساب می شـــویم برخی می خواهند در شهر و استان خودمان 

مربیگری کنیم. هیچ ایرادی هم ندارد ما در شهر و استان خودمان 

با کمترین امکانات کار می کنیم. هر چند تجربه خوبی در تیم فولاد 

داشتم ولی تیم های دیگر خوزستانی شرایط سختی دارند و ما هم 

مجبوریم در چنین شرایطی کار کنیم. ایرادی ندارد وقتی نتیجه 

می گیریم خوشحال می شویم و خستگی مان در می رود. چراکه 

نتیجه انتخاب و سختی ای که کشـــیدیم را می بینیم. شیرینی 

موفقیت در چنین تیم هایی 100 برابر دیگر تیم ها خواهد بود. 

پورموسوی در گفت وگو با »فرهیختگان«: لابی ندارم که به تیم پرامکانات بروم

صدرنشینی نفت و جشن آبادانی ها مسئولیت ما را بیشتر کرد
دوستان قبل از بازی با پیکان به بازیکنانم زنگ می زدند

آنالیزسایتکرهایازرقیباولساندرفیناللیگقهرمانان

وضعیتپرسپولیسبهسودنمایندهکره!
اولسان هیوندای کره جنوبی همان طور که قابل پیش بینی بود، از سد ویسل کوبه ژاپن عبور کرد و به دیدار نهایی این فصل رقابت های لیگ 

قهرمانان آسیا راه یافت. تیم ژاپنی در غیاب آندرس اینیستا، ستاره اسپانیایی و مصدوم خود به مصاف حریف رفت و درنهایت درحالی که از 

حریف پیش بود، با گل دقیقه پایانی اولسان در وقت اضافه دوم شکست خورد و به فینال نرسید.  سایت کره ای »هانی« در گزارشی از این 

مسابقه و برتری نایب قهرمان کی لیگ برابر حریف ژاپنی آورده است: »اولسان در آخرین دقیقه وقت اضافه و درحالی که به نظر می رسید 

بازی به ضربات پنالتی کشیده می شود، از سد حریف خود گذشت و پس از 8 سال به فینال لیگ قهرمانان راه یافت. این تیم در نیمه دوم 

می توانست کار را تمام کند، اما بی دقتی مهاجمان باعث شد بازی به وقت اضافه کشیده شود و درنهایت با پنالتی دقیقه 119 توانست 

2 بر یک حریف خود را مغلوب کند. اولسان حالا در فینال به مصاف پرسپولیس ایران خواهد رفت که به عنوان صدرنشین گروه خود به 

دور بعد صعود کرد و تیم های قدرتمند غرب آسیا ازجمله السد قطر، پاختاکور ازبکستان و النصر عربستان را شکست داد. البته باتوجه به 

اینکه تیم ایرانی حدود 2 ماه پیش دیدار نیمه نهایی خود در این تورنمنت را برگزار کرده و در روزهای اخیر نیز در لیگ داخلی به میدان 

نرفته است، شاید این موضوع به سود اولسان باشد که حریفش در شرایط مسابقه و حال و هوای رقابت های آسیایی نیست. ازسوی دیگر 

پرسپولیس با محرومیت 6 ماهه عیسی آل کثیر، مهاجم گلزن خود به دلیل رفتار نژادپرستانه روبه رو شده است. این تیم همچنین وحید 

امیری و احسان پهلوان را به دلیل دریافت کارت زرد در دیدار برابر النصر، در اختیار نخواهد داشت و خط دفاعی این تیم نیز پس از جدایی 

شجاع خلیل زاده و حضور او در تیم الریان قطر تضعیف شده است. کیم دو هون، سرمربی اولسان در این فصل هم در لیگ و هم در جام 

حذفی به مقام نایب قهرمانی رسیده و حالا این فرصت را دارد که در لیگ قهرمانان بتواند ناکامی های تیمش را جبران کند. اگر اولسان 

بتواند روز شنبه آینده جام را بالای سر ببرد، درکنار جئونبوک به عنوان پرافتخارترین تیم های کره ای لیگ قهرمانان قرار خواهد گرفت.«

دوشنبه ۲۴ آذر ۱3۹۹   شماره 3۲۰۷

نیلوفر مژدهی
روزنامهنگار
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ذوب آهن کمکی به تیم یحیی نمی کرد، لغو بازی به نفع قرمزها شد


